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%o~resie sprawozdawczym odbylo s i ~  20 posiedzetl. komisjt rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Kjodzku. Komisja obradowala w skladzie: Adam Kwas - pnewodniczqcy, Aneta kosiewicz - 
wiceprzewodniczqca; czlonkowie: Anna Karolczak, Elrbieta Sledt, Jacek Banecki, Tomasz 
Karolczak, Wojciech lyszkiewicz, przy prawie stuprocentowej frekwencji. W posiedzeniach 
komisji uczestniczyli przedstawicieb wladzy wykonawczej w osobach: burmistrza Michata 
Piszko, zastgpcy bumristrza Wieslawa Tracza, skarbnik gminy miejekiej Klodzko p. Wioletty 
Smkowskiej-Chmiel oraz pracownicy wydzialdw merytorycznych. 
Komisja rozpatrzyta siedem skarg, kt6re wptyngly do Komisji w okresie od styunia do 
grudnia 2016, w tym dwie na Burmistrza Miasta Kbdzka oraz trry na kierownikdw plac6wek 
04wiatowych naszej gminy. Ponownq skargg na komendanta Straiy Miejskiej komisja 
oddalifa, z przyczyn przewidzianych w art. art. 238 5 I. KPA w zw. z art. 239 8 1. KPA 
(skarga w tej samej sprawie, bez podania nowych istotnych okolicznobci). 
Komisja rewizyjna oddalga taMe, bez rozpoznania, skargq na Dyrektora OSrodka Pomocy 
Spolecznej w Klodzku, jako skierowanq do niewlasciwego organu. Skargi takie rozpatruje 
Samorzqdowe Kolegium Odwotawcze lub Wojewoda. 
Procedura rozpatrzenia skargi na Burmistna Miasta Klodzka, dotyczqcej naruszenia 
przepisbw przydzialu mieszkafi gminnych - wobec toczqcego sig postgpowania w tej 
sprawie przed innym organem (prokuratura):~ zostala wtrzymana do wasu rozstnygnigcia 
sprawy przed tym organem. '. 
Trzy z postgpowafi skargowych na kierownikdw plac6wek olwiatowych naszej gminy, 
zakoficzono projektami uchwd, skierowanymi pod obrady Rady Miejskiej, z czego dwie 
skargi uznane zostaly przez Wysokq Rade za niezasadne, a w przypadku skargi na 
Dyrektora Zespdu Przedszkolno-tlobkowego nr 1. w Klodzku Rada nie podjgla 
rozstrzygni~cia. Nadto, w okresie sprawozdawczym, komisja przedlaiyla dwa projekty 
uchwal z uzasadnieniem, w sprawie rozpatrzenia skarg na Burmistrza Miasta Ktodzka i 
dzialalnoSC Stra2y Miejskiej w Klodzku, Mbre wplyndy w roku 2015. W pmdmiocie skargi na 
Burmistrza Miasta Klodrka, 'kt6w wplyngla .21. . grudnia 2016 roku,' komisja podejmie 
rozstrzygniecie w styczniu 2017 r. 
Zgodnie z planem pracy i statutowym obowiqzkiem, komisja opiniowala wykonanie budtetu 
miasta za rok 2016 i sporzqdzajqc, pa zapoznaniu siq ze sprawozdaniern z roanego 
wykonania budtetu miasta i sprawozdaniem finansowym gminy miejskiej Klodzko za rok 
2015, informacjq o stanie mienia tejte gminy, sprawozdaniami merytorycznymi i finansowymi 
jednostek kultury jak r6wniet spcilek miejskich oraz opiniq Regionalnej lzby Obrachunkowej 
o przedlotonym sprawozdaniu Burmistrza Klodzka z wykonania budtetu miasta Klodzka, a 
taMe po wyshchaniu wyja&niefi,pracownikw Urzgdu Miasta nlt przedlo2onych dokumsntbw 
I debacie, dpinig i 'wniasek.~ udzielenie absolutorium Burmistrzowi miasta Kicidzka za rok 
budtetowy 2015 r. 
JednoczeSnie, zgodnie z planem pracy komisji, realizowano dtiatania kontrolno-oceniajqce, 
t.j, kontrolg i oceng zadafi zwiqzanych z promocjq gminy oraz ofertq turystycznq Klodzka, 
zaspokojeniem potrzeb mieszkaniowych mieszkaficdw Ktodzka, bezpieczehstwem (ze 
szczegdlnym uwzglgdnieniern bezpieczer'tstwa powodziowego) kontrolg realizacji zadafi 
zwiqmnych z upowszechnianiem kultury. 
Protokdy kontroli kompleksowych przedkladane do zatwierdzenia przez WysokqRadg, wraz 
ze.sformulowanymi na ich.podstawie wnioskami, zostaly przyjgte bez zastrze&h, i staly sit$ 
wnioskami Wysokiej Rady. 
Burmistrz oraz pracownicy Urzqdu Miasta odniekli s i ~  do wniosk6w w protokotach kontroli w 
spos6b merytoryczny; jednakle n i ek th  odpowiedzi na wnioski komisji zawarte w protokole 
kontroli realizacji zadafi gminy miejskiej Klodzko w zakresie zaspokajania potrzeb 
mieszkaniowych mieszkahcdw Klodzka ograniczajq sig jedynie do zdawkowych 
jednozdaniowych wypowiedzi, kt6re komisja nie mote uznaC za wystarczajqce. Wyratamy 
nadziejg, t e  wnioski z tegot protokolu (z dnia 30 wrzegnia 2016 r.) zostanq uwzglgdnione 
przy realizacji nowej strategii rozwoju mieszkalnidwa w mieScie Klodzku. 
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Komisja zlotyla takte,. bezposrednio do Burmistrza, pie6 wnioskbw, dotyczqcych udzielania 
inforrnacji bieiqcych, ukierunkowania prac nad lokalnym programem rewitalizacji miasta 
Klodzka oraz udzielenia opinii prawnej w sprawie zbiegu postgpowari skargowego i karnego. 
Odpowiedzi na wnioski udzielono niezwlocznie oraz terrninowo. 

W ramach zatwierdzonego planu pracy komisji nie udalo sie zrealizowaC czynnosci 
kontrolnych z realizacji zadan publicznych gminy miejskiej Klodzko w przedmiocie ochrony 
drodowiska i gospodarki odpadami oraz nie dokonano planowanej na paidziernik "analizy 
procedur planowania dochodow i wydatkow gminy miejskiej Klodzko". Komisja podejmie sit: 
tych kontroli, za zgodq Wysokiej Rady, w roku bieiqcym. Kontrola z zakresu 
upowszechriiania kultury przez gminne instytucje kultury jest w toku, planowane jej 
zakoriczenie nastqpi w polowie lutego b.r. 
Nie wykonanie planu pracy wiqze sig ze znaczqcym obciqieniem Kornisji naplywajqcymi 
skargami, ktorych zalatwienie wymaga czgsto zajqcia stanowiska przez kilka wydziaiow 
Urzedu Miasta, wysluchania stron, i terminowego rozstrzygnigcia postqpowania (w ciqgu 
jednego miesiqca) a propozycje rozstrzygnigb w niektorych sprawach w opinii radnych byly 
niekiedy diametralnie rozbieine. NadmieniC naleiy, i t  Komisja nie dysponuje zapleczem 
eksperckim, wymaganym przy rozstrzyganiu wigkszobci spraw. 
Na podstawie przeprowadzonych- w roku 2016 dzialali kontrolnych ~omisja '  uznala 
nastepujqce zagadnienia za kluczowe w dalszej dzialalnobci samorzqdu miasta Ktodzka i 
gospodarce mieniem gminnym: 
1. Za podstawowe zadanie gminy miejskiej komisja rewizyjna uwaia dalszq redukcje 
wydatkbw bietqcych i akumulacje srodkbw na niezbgdne inwestycje i remonty rniejskiej 
infrastruktury i obiektow uiytecznoSci publicznej. Znalazio to odzwierciedlenie we wnioskach 
zawartych w protokole kontroli realizacji zadan gminy z zakresu bezpieczenstwa 
publicznego, w szczeg6lnosci wielokrotnie podnoszona, takie na forum Wysokiej Rady, 
kwestia rewitalizacji kanalizacji deszczowej i stworzenia kornpleksowej ochrony naszego 
Miasta prmd wodami opadowymi, ochrona i zabezpieczenie przed zagroieniem ze strony 
wbd plynqcych, w szczeg6lnobci kwestia regulacji Nysy Klodzkiej w granicach Miasta i w jej 
biegu bezposrednio przed tymi granicami. 
We wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Klodzka za rok 2015 komisja 
wskazala, na istotny jej zdaniem, wzrost wydatkow majqtkowych (w tym inwestycji) i 
znaczne oszczgdnosci w wydatkach bietqcych. Tendencje takq naleiy utrzymac, zwlaszcza 
i e  brak zaspokojenia podstawowych potrzeb mieszkancow, np. potrzeb mieszkaniowych, 
jest przyczynq niepotrzebnych konfliktdw i niezadowolenia spdecznego. 
2. Zasadniczym problernem jest koniecqnoSC rewitalizacji . i  pilna potrzeba powigkszenia 
zasobu rnieszkaniowego naszego rniasta, w szcregb~t~o4ci zasobu mieszkali socjalnych. 
Znaczna liczba rodzin ubiegajqcych siq o mieszkania socjalne lub gminne do remontu, 
znajdujqcych s i ~  w trudnej sytuacji finansowej i mieszkaniowej, wskazuje na pilnq potrzebg 
skuteanego rozwiqzania tego problemu. W dalszym cislgu komisja uwata za konieczne 
rozwaienie zasadnokci kontynuowania procesu prywatyzacji komunalnego zasobu 
mieszkaniowego i utrzymywania bonifikat przy sprzedaiy mieszkan gminnych, zwaiywszy 
na zmniejszenie sig tego zasobu do poziomu 1 500 mieszkan, nowe wnioski o przydzial 
lokali socjalnych, i w koncu trudnosci ze zbyciem kolejnych lokali z gminnego zasobu. 
W zwiqzku z tym. Komisja . uwaza, . i t  ,konieczne. jest. pilne rozpoczecie prac nad nowq 
strategiq rozwoju mieszkalnictwa w miescie Klodzku i rzetelne rozwatenie podniesionych 
wyiej kwestii oraz przedtoienie w przygotowywanej nowej strategii takich romiqzali, ktore w 
istotny sposdb ptzyczyniq sie do skutecznego rozwiqzania problemu mieszkaniowego w 
naszym MieScie. 
Przewodniczqcy komisji dziekuje czlonkom komisji rewizyjnej za aktywnosb i rzeczowq prace 
w roku 2016 oraz wspolpracg ze strony Burmistrza Miasta Klodzka Michala Piszko i 
Zastgpcy Burmistrza Wiestawa Tracza, skarbnik gminy miejskiej Wioletty Srokowskiej- 
Chmiel, sekretarz p. Urszuli Slgzak-~arkiewicz, przewodniczqcemu Rady Miejskiej p. 
~omaszowi tabskiemu oraz Jego zastgpcom: p. Ryszardowi Wojcikowi i Zdzislawowi 
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Dudzie, pracownicom biura Rady Miejskiej pp. Boienie Lekkiej Sularczyk i Anecie 
Bedkowskiej. 

Klodzko, dnia 05. stycznia 201 7 r. 

Za Kornisje rewizyjnq: 
Adam Kwas - przewodniczqcy 

Aneta tosiewicz - zartgpca przewodniczqcego ..#my 
Anna Karolczak - czlonek komisji 

Elibieta $led2 - czlonek Komisji .................................... 
'I I 3a& +wm&L, Jacek Banecki - czlonek komisji ...................................... 

Tomasz Karolczak - czlonek komisji 

Wojciech lyszkiewicz - cztonek komisji 


